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Radna Jolanta Urbańska 

− Co się dzieje z petycją w sprawie przystąpienia miasta do Europejskiej Karty Równości Kobiet 
i Mężczyzn w życiu lokalnym? 

 
Radny Piotr Strach 

− Czemu wspólnota mieszkaniowa nieruchomości Al. NMP 36/38 nie otrzymała odpowiedzi na 
wniosek w sprawie dzierżawy działki nr 31/12 złożony w lipcu? 

− Czy to prawda, że zeszłoroczny budżet obywatelski nie zostanie wykonany? Czy będzie 
zrealizowany zwycięski projekt ubiegłorocznej edycji pod nazwą Centrum Aktywizacji Sportowej, czy 
będzie zakupiony sprzęt dla wyremontowanej siłowni klubu Victoria? 

 
Radna Barbara Gieroń 

− Czy będzie wykonana kanalizacja w ul. Rzepakowej i Festynowej? 
 
Radny Albert Kula 

− Czy Pan Prezydent zajmie stanowisko w sprawie nowego stadionu Rakowa? Czy przewiduje 
wystąpienie do Ministerstwa Sportu w tej sprawie? 

− Czy do momentu przebudowy zostaną uzupełnione ubytki w ul. Zamenhofa? 

− Czy będzie wykonane dojście do przystanku wzdłuż DK-1 po stronie Wrzosowiaka i jego 
oświetlenie? 

 
Radna Krystyna Stefańska 

− Czy zostaną uzupełnione dziury w ulicach w dzielnicy Zawodzie (m.in. ul. Bartnicza, Sucha, 
Tymczasowa, Granitowa, Olsztyńska) oraz wykonana naprawa nawierzchni ul. Porazińskiej? 

− Jaka jest propozycja Pana Prezydenta w sprawie adaptacji budynku gimnazjum nr 17 
przy ul. Legionów? 

 
Radny Łukasz Banaś 

− Czy zagrożony jest termin realizacji remontu basenu przy ul. Niepodległości, który od 2 miesięcy jest 
nieczynny a podobno nawet przetarg się jeszcze nie odbył? 

 
Radny Jacek Krawczyk 

− W związku z powołaniem zespołu mediacyjnego w sporze Miasta z RKS Raków: czy Pan Prezydent 
zapoznał się z propozycją mediacji, czy wyraża chęć przystąpienia do mediacji i czy akceptuje 
termin najbliższej lub kolejnej środy na organizację spotkania mediacyjnego? 

− Czy Miasto jest w stanie wyegzekwować 3 tys. zł w skali roku by ufundować osobom 
niepełnosprawnym wynajęcie jednego toru w ramach jednej godziny w tygodniu (popołudnie 
niedzielne) na pływalni przy liceum Sienkiewicza? 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− W nawiązaniu do odpowiedzi, jaką uzyskałem w sprawie wybudowania wjazdu ul. Jagiellońską 
do pawilonu „SEZAM”, który miał mieć charakter tymczasowy – czy ten okres już upłynął i co będzie 
dalej, jak się to ma do gwarancji związanej z rozbudową linii tramwajowej? 

− W nawiązaniu do mojej interpelacji sprzed 3 lat – czy udało się zidentyfikować i uprzątnąć 
śmieciowiska w mieście, w jakim terminie? 

− Czy inwestycja przebudowy DK-1 i zainstalowania ekranów akustycznych nie jest zagrożona? Jakie 
są terminy? Czy znane są szczegóły dotyczące lokalizacji i parametrów technicznych ekranów 
akustycznych? 

− W związku z cofnięciem zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych przy Al. Pokoju 8 – jakie są 
losy tej decyzji w toczącym się postępowaniu odwoławczym? 

− Kiedy mieszkańcy otrzymają odpowiedź w sprawie koncepcji budowy węzła przesiadkowego na 
Rakowie (skrzyżowanie Al. Pokoju z ul. Kuncewiczowej), zgodną z oczekiwaniami, że przejazd nie 
będzie przebiegał przez tory w osiedlowe ulice? 

 
 


